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Door Eric van Westerloo 

Heemstede - Op 24 mei opende 
wethouder Anneke Grummel een 
nieuw brengparkje voor afval.
Vier ondergrondse containers zijn 
geplaatst op de hoek van de Brabant-
laan en de Frieslandlaan. Het is de 
bedoeling dat bewoners van de 
omgeving hun papier, glas, GFT en 
restafval naar de daartoe bestemde 
containers brengen.  

Deze week ontvangen alle bewoners 
in de omgeving een pasje, waarmee 
de GFT- en de restafvalcontainer 
geopend kunnen worden.  De 
gemeente hoopt via dit soort parkjes 
dat het afval nog beter gescheiden 
wordt.
Het legen gaat ook eenvoudig en 
scheelt daardoor tijd.
Alle containers staan naast elkaar, 
dus al het overbodige vuil uit de 
huizen en appartementen kan in één 
rondgang worden weggebracht.  

In de geleerdenwijk is er al langer 
mee geëxperimenteerd en het blijkt 
tot tevredenheid van de meeste 
buurtbewoners te werken. De inza-
meling van afval in de hele gemeente 
is nog altijd een onderwerp van 
discussie binnen de politiek.
Hoe hoog moet het serviceniveau 

zijn, hoe regelmatig wordt afval 
opgehaald en blijven de kosten 
binnen de perken? De juist deze 
maand geïnstalleerde werkgroep 
Burgerberaad gaat de inwoners 
bevragen over hun wensen m.b.t. 
de afvalproblematiek in de ge- 
meente. 

Wethouder Anneke Grummel opent het nieuwe  
afvalbrengparkje in de Provinciënwijk 

Wethouder Anneke Grummel opent de nieuwe containers. Foto’s: Eric van Westerloo.
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Een echtpaar van middelbare leeftijd !etste 
afgelopen zondag langs de Van Doornkade naar 
de ingang van Groenendaal aan de Ritzema 
Boskade. Met een brede armzwaai bestemde 
een van hen het weiland in de bocht ‘voor de vluchtelingen’. Het zou 
makkelijk passen. Opgewekt en tevreden met deze vaststelling vervolg-
den zij hun weg.  
 
Het weiland lag er prachtig bij. Werkelijk voorbeeldig. Net mooi gemaaid, 
keurig hek, zonnetje erop. Een lust voor het oog. Maar dat blijft het ook; 
want dat weiland is langdurig verpacht, aan een Kennemerlandse boer. 
Dus dat kan helemaal niet zomaar vergeven worden aan iets of iemand 
anders. Stel je voor. 

Ook een andere plek in het bos is eerder al geëvalueerd voor het plaatsen 
van opvangwoningen voor de opvang van Oekraïners. De grote parkeer-
plaats bij de bos-ingang bij de Sparrenlaan werd met zo’n zelfde arm-
zwaai geschikt bevonden voor "ink wat opvangplekken. Alle voorwaar-
den konden worden afgevinkt: openbaar vervoer in de buurt, net als 
winkels, scholen, sportaccommodaties, parkeerplaatsen, mogelijkheid tot 
nutsvoorzieningen….  
 
Totdat iemand bedacht dat het misschien niet zo’n goed plan was om dit 
midden in een bos te doen. ‘Iets met natuurwaarden en Natura 2000’. 
Mogelijk dat het anders wel de Vereniging Vrienden van Wandelbos Groe-
nendaal was geweest die dit onder de aandacht had moeten brengen.  
 
Blijft natuurlijk het probleem: waar vangen we de vluchtelingen dan wel 
op in Heemstede? 

Deze rubriek komt tot stand met medewerking van Vereniging Vrienden 
Wandelbos Groenendaal.
info@wandelbosgroenendaal.nl, www.wandelbosGroenendaal.nl.

Hier of daar?  

Door Eric van Westerloo 
 
Heemstede - In de commissie 
Samenleving van 23 mei stond het 
onderwerp burgerberaad op de 
agenda. Een aantal partijen vond het 
een prima stuk. Dat werd door ande-
ren meer genuanceerd. Het stuk was 
verre van volledig, omdat er een 
aantal zaken nog openstaan. O.a. de 
samenstelling van de groep (+/-100) 
inwoners.  
 
Voor de VVD was van belang dat het 
serviceniveau in de kaders wordt 
opgenomen. Volgens wethouder 
Grummel is dat in onderdelen al 
geborgd. Het staat echter niet expli-
ciet in de stukken. Dit was aanleiding 
voor Ates (VVD) om het stuk aan te 
houden en als bespreekpunt in de 
raad te behandelen.

Vital Queta (PvdA) sprak zijn zorg uit 
over het betrekken van o.a. ongelet-
terden en andere slecht bereikbare 
minderheden. De indruk ontstond 
dat de uitkomst van het eerste 
burgerberaad (over het afval) de 
eindconclusie door de raad wordt 
overgenomen. Volgens wethouder 
Grummel kan de raad het voorstel 
zeker verwerpen.  

De heer Cornelis van de werkgroep 
gaf toe dat de selectieprocedure nog 
niet uitgekristalliseerd is.
Het is wenselijk dat leden van de 
‘groep’ iets hebben met het onder-
werp. Anne-Marie Apswoude (HBB) 
vroeg zich af wat er gebeurt als er 
onvoldoende burgerberaadleden 
gevonden worden, loopt de zaak dan 
spaak? 
Het antwoord van Cornelis was dat in 
andere gemeenten de burgers in de 
rij staan om deel te nemen. Als de 
geselecteerden afhaken wil men 
deze mensen persoonlijk benaderen. 
Dit kan wel eens botsen met de 
privacy (AVG). De werkgroep gaat 
uitzoeken hoe dat in andere 
gemeenten gaat.  
 
Van der Heijden (GL) zag liever geen 
kostenstijging na de het afvalonder-
zoek. Als haar fractie het te duur 
vindt worden, leggen zij het advies 
naast zich neer. Ates (VVD) wil mini-
maal het serviceniveau in de kaders 
hebben. Met te weinig kaders bleek 
bij de bouw van de Havendreef er uit 
het niets 2 miljoen bij te moeten. 
Derks (D66) wil juist niet te veel 
kaders hebben. Zij wil de originaliteit 
van de deelnemers niet laten 
beperken door te krappe kaders. 

Zwijnenburg (D66) wist ter afsluiting 
nog te melden dat als de oplossing 
voor de hand had gelegen, deze er al 

was geweest. Nadat er vele externe 
specialisten zijn geraadpleegd is er 
nog altijd geen oplossing. Laat nu 

het burgerberaad maar eens aan de 
slag gaan. Op 8 juni staat het 
opnieuw op de agenda van de raad. 

Instellen burgerberaad geen hamerstuk voor de gemeenteraad

Burgerberaad geen hamerstuk. Foto Eric van Westerloo.


